

Title (en)

Furniture, especially a table.

Title (de)

Möbel, insbesondere Tisch.

Title (fr)

Meuble, en particulier une table.

Publication

**EP 0482416 A1 19920429 (DE)**

Application

**EP 91117106 A 19911008**

Priority

DE 4033724 A 19901024

Abstract (en)

A support structure (2a) for furniture or structure parts located above and/or below said support structure has as a basic bearing body two parallel support bars (10, 11), between and on the ends (17) of which all the further furniture or structure parts are to be attached, said ends to be connected to legs. For example, the support bars (10, 11) can support an adjusting drive (55), located in their plane, for a height-adjustable support frame (45) and/or an adjusting drive (63) for a support frame (7) which can be adjusted obliquely, the attachment being effected in each case via plug-on connection sockets (49). The support frame, whose longitudinal sides form the support bars (10, 11), is very flat and every further support frame (7, 45) can only lie with small spacing above this lowest support frame. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Traggestell (2a) für darüber und/oder darunter liegende Möbel- bzw. Gestellteile weist als tragenden Grundkörper zwei parallele Tragstäbe (10, 11) auf, zwischen und an deren mit Standbeinen zu verbindenden Enden (17) alle weiteren Möbel- bzw. Gestellteile zu befestigen sind. Z. B. können die Tragstäbe (10, 11) einen in ihrer Ebene liegenden Stelltrieb (55) für einen höhenverstellbaren Tragrahmen (45) und/oder einen Stelltrieb (63) für einen schrägstellbaren Tragrahmen (7) tragen, wobei in jedem Fall die Befestigung über aufgesteckte Anschlußhülsen (49) erfolgt. Der Tragrahmen, dessen Längszargen die Tragstäbe (10, 11) bilden, ist sehr flach, und jeder weitere Tragrahmen (7, 45) kann nur in geringem Abstand oberhalb dieses untersten Tragrahmens liegen. <IMAGE> <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

**A47B 13/06; A47B 17/02; A47B 87/00**

IPC 8 full level

**A47B 13/00** (2006.01); **A47B 13/06** (2006.01); **A47B 17/02** (2006.01); **A47B 87/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 13/003** (2013.01); **A47B 13/06** (2013.01); **A47B 17/02** (2013.01); **A47B 87/002** (2013.01); **A47B 2200/0041** (2013.01);  
**A47B 2200/0042** (2013.01); **A47B 2200/0043** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1410090 A 19650903
- [A] DE 3628592 A1 19880225 - NESTLER ALBERT VERKAUF [DE]
- [A] DE 3101592 A1 19821111 - TOP WOLF PETER ROHDE KG TECH O [DE]
- [A] DE 1909471 A1 19710506 - FLEISCHER METALLWARENFAB W
- [A] US 4437411 A 19840320 - MAXWELL RONALD M [US]

Cited by

RU203255U1; US2016037904A1; US9427080B2; WO2008127088A3; US11980287B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0482416 A1 19920429**; DE 4033724 A1 19902430

DOCDB simple family (application)

**EP 91117106 A 19911008**; DE 4033724 A 19901024